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Geacht college, 
 
Vandaag staat op de voorpagina een artikel met de titel ‘Jeugdhulp splijt gemeentes’. Kern van het verhaal is dat 
de inkoop van jeugdhulp door Maastricht zo slecht gebeurt dat Heerlen, Landgraaf en Voerendaal afzien van de 
regiefunctie van Maastricht en zelf gaan inkopen. Kennelijk heeft Brunssum dat besluit al eerder genomen. De 
PvdA-fractie is zeer verbaasd na alle verhalen van het college dat ondanks de oplopende tekorten niet alleen de 
inkoop maar ook de samenwerking vlekkeloos zou verlopen. Betreffende gemeenten zijn kennelijk van mening 
dat het grote aantal aanbieders leidt tot totale onoverzichtelijkheid waardoor maatwerk onmogelijk wordt. Het 
aantal aanbieders is niet alleen voor gemeenten maar ook voor ouders een groot probleem om nog maar te 
zwijgen van de manier waarop de kwaliteit van de dienstverlening dan enigszins gemonitord zou kunnen 
worden. 
 
In de laatste monitor 3D van 21 maart 2017 wordt nota bene als bereikt resultaat vermeld dat ‘Er een specifieke 
transformatieagenda is opgesteld voor Jeugd waarin we o.a. kiezen voor strategisch partnerschap, 
overzichtelijker maken van de toegang, uitwerking van het regiehouderschap en het bevorderen van zelfregie 
van ouders/jeugdigen’.  
 
Bovenstaande leidt tot de navolgende vragen 
 

1. Welke problemen doen zich voor in de samenwerking met andere gemeenten in Zuid-Limburg? 
2. Wanneer deden deze problemen zicht voor het eerst voor? 
3. Welke andere gemeenten dreigen uit het samenwerkingsverband te stappen? 
4. Wat is het gevolg van het opstappen van genoemde gemeenten uit het samenwerkingsverband? 
5. Waarom is dit probleem in de Monitor 3D niet eerder geconstateerd? 
6. Wat zegt dit over de monitor die de raad krijgt voorgeschoteld? 
7. Gaat Maastricht in navolging het aantal aanbieders terugbrengen, zo nee, waarom niet? 
8. Wat kan er in Maastricht gebeuren waardoor in de toekomst wel maatwerk wordt geleverd? 
9. Zijn kinderen en ouders gevraagd naar hun ervaring met de toegang tot jeugdhulp, de keuze van de 

ondersteunende partijen, de geleverde dienstverlening en de bereikte resultaten en wat levert dat 
beeld op? 

10. Wordt dit cliënttevredenheidsonderzoek uitgevoerd door een onafhankelijke partij? 
11. Kunt u de opzet van dit onderzoek op korte termijn delen met de raad. 
12. Waarom heeft u de raad niet geïnformeerd over de problemen in de samenwerking? 

 
met vriendelijke groet, 
namens de PvdA-fractie Maastricht, 
 
Frans Bastiaens 


